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Sota la presidència de I 'alcalde

Sr. Martí Baiges i amb Tassistèn

eia dels regidors senyors 'I'ortaja
da, Cavaller, Banús, Virgili, Ga

tell, Bieto, Jordana (R.), Andreu,
Borràs, .Abelló, Camps, Caixers,
J.fereader, Odena, Ribes, Clariana
i Jordana (J.), celebrà abans da
hir a 1 'hora acostumada, Ia nostra

Corporaeió Municipal, la sessió 01'

d1nària de segona convocatòria.

Després de llegida i aprovada
l'acta de la sessió anterior, es pro
mou un llarg debat a 1 'entorn d'u
na instància de les Superiores de

les Germanes de la Caritat dels Es

tabliments benèfics municipals, de
manant se'ls concedeixi un aug- IIment de la retribució que percebei
xen, sobre si ha de passar a Ia Co
missió d'Assistència Social o s 'ha
de passar a informe d 'una Comis
sió especial.
El senyor Gatell � mostra partí

dari de què es nomeni una Comis
sió especial, puix creu ell que 1 'as

sumpte és de molta transcendêneia,
tota vegada que ara que s 'hi és,
s'ha de resoldre d 'un cop la qües
tió dels Establiments benèfics mu

nicipals, mirant si és més conve

nient que aquest servei el .presti
personal laic o religiós.
El senyor Caixers no ho entén

així. Diu que és lamentable que ha
vent-hi una Comissió d'Assistència
Social, se n'hagi de nomenar una

altra d'especial; això ho eonside
ra OOm una desautorització dels
compoflents d'aquella i afegeix,
que si ell se'n trobava només que
vocal, dimitiria tot seguit, puix per
assumptes que són de pur tràmit
no cal anar a la recerca d'altres
comissions. L'assumpte al qual es

refereix el senyor Gatell- conti
nua--e.ntra de ple en un altre dic
tamen que també figura a 1 'Ordre
del Dia i que per intervenir-hi de
lllana que se li reservi la paraula.
El senyor Jordana (R.), diu que

està d'acord amb el senyor Gatell,
en el que es refereix a la solució de
finitiva de la qüestió dels Establi
men� de beneficència i per la qual
00Sa creu també que s'ha de nome

n�r una ponència; però que per
dictaminar el cas concret de la ins
tancia que es discuteix, ben bé pot
�e_r:ho la Comissió d 'Assistència
QUCial.
El senyor Òdena també creu que

a

é

es dóna a L'assumpte una importàn
cia que no té. Les Germanes--d.iu
fan una petició; per dir sí o no, no
cal nomenar Comissió.
Intervenen altres vegades els ma

teixos regidors i per fi s'acorda que
la instància passi a la Comissió
d'Assistència Social, i que la qües
tió dels serveis sobre si convé que

vagin o no a càrrec de personal re
ligiós, s'incorpori a la ponència
que es nomeni per la reglamentació
de l'Assistència Social.

.

Dictamen de la Comissió de F�
ment que va quedar damunt de la
taula a la sessió passada referent
a les irregularitats de l'aliniació
del carrer de Sardà.
El senyor Caixers exposa el cri

teri de la seva minoria favorable a

què es respeetin les aliniacions, d'a
cord amb el pla d'urbanització.
El senyor Gatell li diu que no es

deu haver fet càrrec de la situació
d 'aquell carrer i afegeix que ha
vent-hi hagut ja altres instàncies i
concedits permisos per edifícacions
sense tocar I 'actual aliniació, que
també s'accedeixi a Ia demanda ob

jecte del dictamen.
Diu que en un cas semblant es

va atendre a la Caixa de Pensions
i que en el cas actual, tal vegada
perquè el sollicitant es tracta d'un

obrer, s'hi posen difícultats,
Li contesta el senyor Caixers,

dient que de la situació del carrer

Sardà, n 'està una mica ben infor
mat. Si l'Ajuntament--,segu.eix
s'equivocà en una època, si es con
cediren permisos mal concedits i hi
ha coses contra llei, la Corporació

.

actual no ha de volguer caure en

els mateixos defectes. Demana rec

titud i respecte pel pla d 'urbanit
zació.

Referint-se a les manifestacions
del senyor Gatell, que ha dit que
la casa era d 'un obrer, les troba

extemporànies. Cal que ens aten

guem a la llei-afegeix-. Diu que
la seva minoria no es vol fer soli
dària d 'una rectificaeió de línia.

Senyala l 'obligació de la Comissió
de Foment, en aquest cas, que és
d'escoltar i estudiar, i acaba dient

que si es tracta de prendre aeord
de rectifieació, Ia minoria de la Lli
ga es retirarà del saló a 1 'acte de
votar-la.

El senyor Jordana (R.), diu que
ens trobem en un cas de transgre
sió de les Ordenances Municipals.
Que Reus ha sofert les conseqüèn
cies d 'aquesta tolerància i que de
continuar així, aviat el nostre po
ble semblarà un llogaret sense pla
d 'urbanització de cap mena. De
mana que es compleixi el que està

disposat respecte aliniaeions i que
. el seu goig fóra que es rectifiques
sin aquelles propietats que són fo
ra de línia i àdhuc el carrer.
Al senyor Cavaller li agraden les

manifestacíons del senyor Jorda
na (R.), i ell també les vol complir
les Ordenances Municipals, però
diu que atropellarem a un propie
tari, de no accedir a la seva ins
tància.
Li contesta el senyor Jordana,

dient que no s'ha de tenir mira
ments en la qüestió de complir les
Ordenances Municipals, i que el
criteri de la seva minoria és que
totes les cases, siguin de qui siguin,
es subjectin al pla d'urbanització.

,

'I
Intervenen novament eh; matei-

xos regidors i ja hi ha qui diu que

I
el dictamen torni a la Comissió d
Foment perquè resolgui.
El senyor Tortajada diu que

com a individu de la Comissió de

Foment, havia cregut que Ia seva

missió era escoltar , però en sentir
que 1 dictamen torni a Foment, diu
que vindrà informat de la mateixa

I man�r� i ell cre� que a més de la.

I ComISSIó de Foment, se n 'hauria de
nomenar una altra d 'especial com
posta d 'un representant d cada
grup del Consistori i que ambdues
acordin la solució.
El senyor Caixers amplia. Ia pro

posició del senyor Tortajada, en el
sentit que a la Comissió de Foment,
s'hi adjunti la de Govern i la de
responsabilitats,
El senyor Andreu fa constar la

seva confiança amb el representant
que I1\- seva minoria té a la Comis
sió de Foment i creu que és aquesta
qui ha de resoldre. Afegeix que se

ria millor que retornés el dictamen
a la mateixa Comissió i que al sen
dia el torni al Consistori amb ele;
vots particulars que hi hagi de se

nyors regidors.
El senyor Caixers diu que Ia 8('

va minoria tampoc té desconñança
amb el sen representant, però com

que la demanda d 'auxili ha partit
d 'un mateix individu de la Comis

sió, el Consístori creu que no pot
negar-lo.

•

El senyor Virgili, alludit per un
regidor en dir que havent demanat
opinió al Consistori, salvant dues

excepcions, només havien parlat in
dividus de la Comissió de Foment,
diu: Si la Comissió que ho tracta

tant no s 'ha vist amb pit de resol

dre-ho, que hi puc dir jo-pobre de
mi=-si no tocaré al terme!
Per fi s 'aprova la proposició del

senyor Tortajada amb l 'ampliaci.ó
del senyor Caixers.
Dictàmens de la mateixa Comis

sió proposant autoritzar:
A Ia senyora Mercè Altadill Al

besa per a reformar Ia casa núme-.
ro 39 del carrer de Sardà.
A la senyora T resa. Fraga Ga

tell per a reformar la casa núm. li)
del carrer de Ia Girada.
Al senyor Josep Pellicer Barbe

'l'à per a installar un motor elèctric
a la casa. núm. 2 del carrer de Sant
Ferran.

I
Al senyor Esteve Baiges Usaeh

per. a també installar un motor

I (Se{lU£ix a la pàgi-nlL 5)
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